

TRADITIONAL CHINESE

- If you are threatened with injury or property damage, or have been injured, or your property has been damaged,
 - And you believe you were targeted because of your race, color, religion, ancestry, national origin, sexual orientation, mental, physical, or sensory handicap, homelessness, marital status, age, parental status, gender or political ideology,
 - You may be the victim of a bias or hate crime, also known as Malicious Harassment (Washington State Law RCW 9A.36.080 or Seattle City Law SMC 12A.06.115).
 - Dial 911 as soon as possible.
 - Answer the dispatcher's questions as well as you can.
 - If you need language assistance, say the name of your language at the beginning of your call and the dispatcher will connect you with an interpreter.
 - When you speak with the police officer, be specific about what was said and done.
 - Point out witnesses if they are present.
 - Seattle Police officers will not ask you your immigration status, or report anything about your status to the Federal Government if you are the victim of or a witness to a crime.
 - In some cases, you may be eligible to apply for a visa to assist in a court case in which you are a victim.
 - You may contact the Bias Crimes Detective at (206) 684-5621 if you have questions.
 - You may obtain a copy of your police report by calling (206) 684-5454, or in person at:
- 如果您有受傷或財產損失的威脅，或者已受傷，或者財產已損失，
 - 並且您認為您是由於種族、膚色、宗教、血統、原國籍、性取向、心理、身體或感官障礙、無家可歸、婚姻狀況、年齡、父母身份、性別或政治意識形態而成為犯罪目標，
 - 那麼您可能是偏見或仇恨犯罪的受害者，也被稱為 Malicious Harassment (惡意騷擾) (Washington State Law RCW 9A.36.080 (華盛頓州法律《華盛頓州修正法典》9A.36.080) 或 Seattle City Law SMC 12A.06.115 (西雅圖市法律《西雅圖市市政法規》12A.06.115))。
 - 請盡快撥打 911。
 - 請盡可能完整地回答調度員的問題。
 - 如果您需要語言幫助，請在開始通話後說出您的語言名稱，調度員會將您轉接給一名口譯員。
 - 當您與警務人員通話時，請具體說明犯罪嫌疑人說了什麼和做了什麼。
 - 如果有證人，請指出。
 - 如果您是犯罪的受害者或證人，那麼西雅圖警務人員不會詢問您移民身份，或者向聯邦政府報告任何有關您身份的資訊。
 - 在某些情況下，您可能有資格申請簽證，以協助處理您作為受害者的訴訟案件。
 - 如果您有任何問題，可以聯絡 Bias Crimes Detective，電話號碼為 (206) 684-5621。
 - 您可以撥打 (206) 684-5454 或者親自前往下面的地址，以獲取您的警方報告的副本：

Seattle Justice Center
610 5th Avenue
Seattle, WA 98124

Seattle Justice Center
610 5th Avenue
Seattle, WA 98124

Bias Crimes Coordinator Detective Elizabeth Wareing

Elizabeth.wareing@seattle.gov 206.684.5621